

Filed with the Registrar of Regulations
Déposé auprès du registrateur des règlements

APR 09 2020

Number (O. Reg.)
Numéro (Règl. de l'Ont.) → 136/20

[Bilingual]

CONFIDENTIAL
Until made

REG2020.0281.e
4-EC

ONTARIO REGULATION

made under the

EMERGENCY MANAGEMENT AND CIVIL PROTECTION ACT

Amending O. Reg. 82/20

(ORDER UNDER SUBSECTION 7.0.2 (4) - CLOSURE OF PLACES OF NON-ESSENTIAL
BUSINESSES)

1. Schedule 2 to Ontario Regulation 82/20 is amended by adding the following paragraph:

- 29.1 Construction projects that are due to be completed before October 4, 2020 and that would provide additional capacity in the production, processing, manufacturing or distribution of food, beverages or agricultural products.

CONFIDENTIEL
jusqu'à la prise du décret

Reg2020.0281.f04.EDI
4-EC

RÈGLEMENT DE L'ONTARIO

pris en vertu de la

LOI SUR LA PROTECTION CIVILE ET LA GESTION DES SITUATIONS D'URGENCE

modifiant le Règl. de l'Ont. 82/20
(DÉCRET PRIS EN VERTU DU PARAGRAPHE 7.0.2 (4) - FERMETURE DES ÉTABLISSEMENTS DES
ENTREPRISES NON ESSENTIELLES)


1. L'annexe 2 du Règlement de l'Ontario 82/20 est modifiée par adjonction de la disposition suivante :

29.1 Les projets de construction qui doivent s'achever avant le 4 octobre 2020 et qui fourniraient des capacités supplémentaires pour la production, la transformation, la fabrication ou la distribution d'aliments, de boissons ou de produits agricoles.

Under the authority delegated by Order in Council 574/2020,
and with the agreement of other ministers as required under that delegation,

En vertu du pouvoir délégué par le décret 574/2020,
et avec l'accord d'autres ministres, tel qu'exigé dans le cadre de cette délégation,

Made by:
Pris par :



Signature (in blue ink / à l'encre bleue)

*Minister of Economic Development,
Job Creation and Trade*
Title of Minister/titre du ou de la ministre

Date and time made: *April 9, 2020; 5⁰⁰ pm*
Date et heure :